

NSRI-10 12 14 17 20 23 26 30 NSRI-26 Automatic screw feede

产品名称	NSRI-10 12 14 17 20 23 26 30 NSRI-26 Automatic screw feede
公司名称	深圳市鑫协宏科技有限公司
价格	1150.00/台
规格参数	品牌:QUICHER 型号:NSRI-20
公司地址	深圳市南山区桃源街道丽山路大学城创业园1006室
联系电话	0755-33103276 13530192720

产品详情

NSRI螺丝机特点：

【产品名称】 NSRI 螺丝供给机（机用、吸用）

【产品型号】 根据螺丝大小选择不同螺丝机型号。

【产品说明】

旋转式圆盘将成排的螺丝分成单颗供给，消除了螺丝重叠的现象，从而实现稳定的装夹。

- 1、不定的圆头螺丝，带垫片螺丝、薄头螺丝均可顺畅地拾取；
- 2、取螺丝口，无震动，拾取螺丝稳定且快速；
- 3、螺丝供给采用旋转式分料比直线往返式，缩短了回原点时间，提高了螺丝的供给速度；
- 4、分料时，若有阻碍，会自动回原点，保证拾取位置的准确性；
- 5、提供外接信号线，自动化设备可根据该信号线知道拾取位是否有螺丝。

电源输入电源	AC100V-240V(50/60HZ)
输出电源	DC15V 1A
尺寸 (mm)	123(W) × 181(D) × 145(H)
线路保护	过载停转或反转，保护马达与线路板
重量 (Kg)	约 3Kg
螺丝容量	80cc

Features of nsri screw machine:

[product name] nsri screw feeder (machine, suction)

[product model] select different screw machine models according to screw size.

[product description]

The rotating disc divides the rows of screws into a single supply, eliminating the phenomenon of screw overlapping, thus realizing stable clamping.

1. Indefinite round head screws, screws with gasket and thin head screws can be picked up smoothly;
2. Take screw port, no vibration, pick up screw stable and fast;
3. The screw supply adopts the rotary material distribution ratio straight-line round-trip type, which shortens the time of returning to the original point and improves the screw supply speed;
4. If there is any obstacle during material distribution, it will automatically return to the origin to ensure the accuracy of picking position;
5. Provide external signal line, according to which the automation equipment can know whether there is screw in pick-up position.

type of machine : NSRI

Power Supply

Input power supply : AC100V-240V(50/60HZ)

Output power supply : DC15V 1A

Dimension (mm) : 123(W) × 181(D) × 145(H)

line protection

Overload stop or reverse, protect motor and circuit board

Weight (kg) : About 3Kg

Screw capacity : 80CC